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Styrelsemöte, sammanfattning

Styrelsen träffades på S:t Persgården under säkra former. Här 
kommer en sammanfattning av vad vi pratade om:

Förfrågan kom från distriktet om extraordinära kostnader med 
anledning av Covid19. Vi har inga sådana kostnader ännu.
Rekomendationer har  kommit för besök i särskilda boenden. 
Bevakas genom KPR. De tar upp detta vid möten och 
återrapporterar till styrelsen.

Ny grupp för hörselfrågor startas. K Marits och B Borkeby föreslås 
som medlemmar.

Föreningen har fått 20 nya medlemmar under 2020.
Tisdagsvandringarna fortsätter med samling vid Sveasalen kl 14. 
Den 27/10 kl 14 blir det kyrkogårdsvandring med John Sund.
För promenader Siljansnäs kallar Ellen via mejl de som brukar delta
när det är aktuellt.

Vi diskuterade också lokaler för medlemsträffar. En checklista tas 
fram med viktiga punkter att beakta vid inventering av möjliga 
lokaler.

Håll ut så ses vi
Urban


